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Vragen van het lid Helder (PVV) aan de Minister van Veiligheid en Justitie over 
het bericht «Scores politie onbetrouwbaar» (ingezonden 20 december 2013). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Scores politie onbetrouwbaar»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het schandalig is dat zaken die niet zijn opgehelderd 
voor een deel toch als zodanig worden geregistreerd (bijvoorbeeld omdat 
registratie van een oplossingsindicatie geen meerwaarde heeft voor het 
primaire politieproces en er door de daartoe verantwoordelijke functionaris-
sen niet gecontroleerd en gestuurd wordt op correcte registratie van 
oplossingsindicaties) nu dit bewust gebeurt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Hoe kan de Kamer haar controlerende werk goed doen nu politiecijfers 
onbetrouwbaar blijken te zijn en het voor de Kamer dus niet duidelijk is of de 
politie de ambitie waarmaakt om meer misdrijven op te lossen? 

Vraag 4
Erkent u dat u, los van alle maatregelen die u in uw beleidsreactie op het 
onderzoek aankondigt, de Kamer onjuist heeft voorgelicht inzake de cijfers 
van High Impact Crime, gelet op het feit dat de cijfers van de politie 
onbetrouwbaar blijken te zijn? Zo nee, waarom niet?

1 Algemeen Dagblad, 19 december 2013
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